



Flachprofil Nr. 911, 2 x 60 mm

- Aluminium.
- Ungelocht.
- Biegbar.

Werkstoff: EN AW 6063 (DIN EN 573)
Werkstoffzustand: T6 (DIN EN 755-2)
Vorbehandlung: E6 (DIN EN 17 611)
Schichtdicke Eloxal: Klasse 15 (DIN EN 17 611)

Geeignet für: Designbelag / LVT Dryback, Textile und elastische Bodenbeläge,
Keramische Fliese / Steinböden
Montageart: Kleben

Flach, dezent und puristisch sind die Flachprofile Nr. 911 und 915. Die Aluminiumprofile haben eine Stärke von 2 mm und sind in Höhen von 60 mm und 100 mm lieferbar.

Sie werden mit handelsüblichem Montagekleber auf der Wand bzw. dem Untergrund verklebt und können vielfältig eingesetzt werden. Für vollflächig verklebte Bodenbeläge bilden die Aluminiumprofile einen eleganten Abschluss im Boden-Wandbereich. Sie sind biegbar und können auch zu Säulenringen verarbeitet werden. Darüber hinaus sind die Flachprofile als Stoßschutz- oder Rammprofile im Wandbereich verwendbar oder setzen einfach gestalterische Akzente.



Flat section no. 911, 2 x 60 mm

- Aluminium.
- Without screw holes.
- Bendable.

Material: EN AW 6063 (DIN EN 573)
Material condition: T6 (DIN EN 755-2)
Pre-treatment: E6 (DIN EN 17 611)
Thickness of anodised layer: Class 15 (DIN EN 17 611)

Suitable for: Design flooring / LVT dryback, Textile and elastic floor coverings,
Ceramic tiles / Stone floorings
Installation: gluing

The flat sections no. 911 and 915 are flat, discreet and puristic. The aluminium profiles are 2 mm thick and available in heights of 60 mm and 100 mm.

They are glued onto the wall with commercially available mounting adhesive and can be used in a variety of ways.

For fully adhered floor coverings, the aluminium profiles form an elegant finish in the floor-wall area. They are bendable and can also be processed into column rings.

In addition, the flat profiles can be used as impact protection or ramming profiles in the wall area, or they can simply set design accents.